
PROTOKÓŁ Nr 11/19 

z posiedzenia Komisji ds. Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich 

Rady Gminy Mielnik w dniu 20 maja 2019 r. 

 

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu. 

 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Pan Marcin Urbański – Wójt, 

2. Pan Marcin Czerwiński – Zastępca Wójta 

3. Pan Damian Michał - Sypek Dyrektor ZS w Mielniku 

 

Obradom przewodniczył Pan Leszek Mateusz Karbowski – Przewodniczący Komisji 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Analiza struktury placówek oświatowych oraz opiekuńczych na terenie gminy. 

2. Analiza systemu organizacji dowozu dzieci do szkoły na terenie gminy, w tym dzieci 

niepełnosprawnych. 

3. Opiniowanie założeń organizacyjnych placówek oświatowych na rok szkolny 2019/2020. 

4. Organizacja wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacji.  

5. Sprawy różne. 

 

Pan Damian M. Sypek – dyrektor ZS w Mielniku przedstawił: 

1)  analizę struktury placówek oświatowych oraz opiekuńczych na terenie gminy, 

2) analizę systemu organizacji dowozu dzieci do szkoły na terenie gminy, 

3) opiniowanie założeń organizacyjnych placówek oświatowych na rok szkolny 

2019/2020, 

4)  organizację wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacji. 

(w zał. na str..............prot.) 

 

Członkowie komisji poprosili Dyrektora ZS w Mielniku, o przedłożenie danych dotyczących: 

1. Liczby orzeczeń, opinii i dzieci objętych pomocą psychologiczno-pedagogiczną. 

2. „Pozyskania” dzieci do Zespołu Szkół w obrębie gminy. 

3. Rozplanowania godzin będących w dyspozycji dyrektora. 

4. Wyniki egzaminu gimnazjalnego. 

 

Pan Damian M. Sypek – dyrektor ZS w Mielniku złożył informacje uzupełniające. 

(w zał. na str..............prot.) 

 

Komisja przyjęła analizę struktury placówek oświatowych oraz opiekuńczych na terenie gminy, 

analizę systemu organizacji dowozu dzieci do szkoły na terenie gminy, opiniowanie założeń 



organizacyjnych placówek oświatowych na rok szkolny 2019/2020 i organizację wypoczynku 

dzieci i młodzieży w okresie wakacji. 

 

Pan Wójt Marcin Urbański przedstawił organizację dowozu dzieci niepełnosprawnych  

do szkoły. 

 

Komisja przyjęła informację o organizacji dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkoły. 

 

Komisja przedstawiła Wójtowi wnioski i uwagi wyciągnięte z posiedzenia Komisji  

ds. Organizacyjnych, Społecznych i Organizacyjnych Rady Gminy Mielnik  

w dniu 20 maja 2019 roku 

(w zał. na str..............prot.) 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała 

Iwona Paździora-Patkowska 

Przewodniczący Komisji 

 

Leszek Mateusz Karbowski 


